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SE.BRM.0002.1.2025 

 

Protokół nr 10 

 

X Sesja RMiG Kórnik odbyła się 29 stycznia 2025 roku w sali posiedzeń Ratusza 

Bnińskiego, Kórnik, ul. Rynek 1. Obrady rozpoczęto o godzinie 14:00, a zakończono  

o godzinie 15:51 tego samego dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 20 radnych. 

 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Krzysztof Bajoński 

3. Maciej Brylewski 

4. Michał Buchwald 

5. Wojciech Fieduk 

6. Jarosław Janowski 

7. Iwona Kosmalska 

8. Marta Kowalczyk 

9. Adam Lewandowski 

10. Dorota Łuczak 

11. Robert Maliński 

12. Danuta Paluszkiewicz 

13. Magdalena Pawlaczyk 

14. Jerzy Rozmiarek 

15. Małgorzata Skrzypczak 

16. Sebastian Stein 

17. Andrzej Surdyk 

18. Piotr Szczepaniak 

19. Helena Świdurska 

20. Jerzy Walczyk 

21. Adam Zydroń 
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W obradach wzięli także udział: burmistrz Przemysław Pacholski, wiceburmistrzowie 

Sebastian Wlazły i Bronisław Dominiak, skarbnik Katarzyna Szamałek, sekretarz Iwona 

Pawłowicz-Napieralska, radca prawny Maciej Łakomy, kierownicy i zastępcy 

kierowników wydziałów Urzędu MiG Kórnik, mieszkaniec gminy. 

 

1. Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad: 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska otworzyła X Sesję Rady Miasta i Gminy 

Kórnik. Powitała zebranych. Przypomniała procedurę głosowania. Następnie 

poinformowała, że posiedzenie jest nagrywane i transmitowane w Internecie (zasady 

przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna wydana w związku  

z prowadzeniem transmisji i rejestracji nagrań Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik, będąca 

załącznikiem do protokołu). Na podstawie listy obecności Przewodnicząca RMiG Kórnik 

stwierdziła, że w obradach uczestniczy 19 radnych (radny Maciej Brylewski spóźnił  

się na posiedzenie). Rada Miasta i Gminy Kórnik miała kworum i mogła podejmować 

prawomocne decyzje.  

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska poinformowała, że zgodnie z przepisami, 

jeśli zebrani nie mają uwag do ogłoszonego wcześniej porządku obrad, radni  

nie powinni głosować jego przyjęcia. Burmistrz Przemysław Pacholski poprosił o zdjęcie 

z porządku obrad punktu 5c) Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej (roczne, 

miesięczne) z uwagi na nieobecność przedstawiciela jednostki. 

Głosowano w sprawie: 

zdjęcia z porządku obrad pkt 5c. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 
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NIEOBECNI (2) 

Maciej Brylewski, Iwona Kosmalska 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad z zmianą 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Maciej Brylewski, Iwona Kosmalska 

 

Przyjęty dokument przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z IX Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

4. Informacje przewodniczącej rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Informacje burmistrza z działalności międzysesyjnej, w tym: 

 a) z wykonania przetargów, 

 b) z pozyskiwania środków pozabudżetowych, 

 c) z działalności Straży Miejskiej w Kórniku,  

 d) z prac Komisji Bezpieczeństwa. 

6. Sprawozdania Komisji Rady: 

 a) roczne sprawozdanie Komisji Skarg Wniosków i Petycji z działań podjętych 

w 2024 roku, 
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 b) roczne sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z prac podjętych w 2024 roku, 

 c) przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 rok oraz przedstawienie 

planów pracy pozostałych komisji. 

 d) z prac podjętych w okresie międzysesyjnym, 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących 

sprawach: 

 a) wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji  

za pośrednictwem Wojewody Wielkopolskiego o zniesienie urzędowych nazw 

miejscowości: Huby-część Dachowa, Nowina-część wsi Dachowa, Fisierek-część 

wsi Kamionki, Huby Konarskie-część wsi Konarskie, Pole-część wsi Konarskie, 

Huby-część wsi Runowo, Biały Domek-część wsi Skrzynki, Domki-część wsi 

Skrzynki, Folwark-część wsi Skrzynki, Pole-część wsi Skrzynki, 

 b) „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 

gazowe dla Miasta i Gminy Kórnik”, 

 c) Aneksu nr 10 do porozumienia międzygminnego z Gminą Środa 

Wielkopolska na realizację zadania publicznego w zakresie organizacji 

publicznego transportu zbiorowego wraz z dowozem uczniów do szkół, 

 d) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i oddania 

w użyczenie nieruchomości zabudowanej położonej w Kórniku, obręb Bnin, 

 e) nieodpłatnego przejęcia nieruchomości położonej w obrębie Borówiec gmina 

Kórnik, 

 f) nadania nazwy ulicy w miejscowości Kamionki, 

 g) nadania nazwy ulicy w miejscowości Dachowa, 

 h) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla oczyszczalni ścieków w Borówcu, gmina Kórnik, 

 i) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego we wsi Koninko, w rejonie ulicy Drukarskiej, Dziennikarskiej  

i Telewizyjnej, gmina Kórnik, 

 j) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie węzła drogowego Kórnik Południe, dla wyznaczenia 

lokalizacji cmentarza, obręb Dziećmierowo, gmina Kórnik, 
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 k) zmian w składach osobowych komisji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

8. Interpelacje. 

9. Zapytania. 

10. Wnioski radnych. 

11. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

12. Wolne głosy i wnioski. Informacje. 

13. Zakończenie sesji. 

 

2. Wybór sekretarza obrad: 

Na sekretarza obrad wybrano radną Danutę Paluszkiewicz.  

Głosowano w sprawie: 

wyboru  sekretarza obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam 

Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Danuta Paluszkiewicz 

NIEOBECNI (2) 

Maciej Brylewski, Iwona Kosmalska 

  

3. Przyjęcie protokołu z IX Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik: 

Dokument jest załącznikiem do protokołu.  

Nie zgłoszono uwag.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z IX Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Maciej Brylewski, Iwona Kosmalska 

  

4. Informacje przewodniczącej rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym: 

Sprawozdanie przewodniczącej oraz rezygnacja radnego Sebastiana Stein  

z członkostwa w Klubie Radnych Kórnickie Forum Obywatelskie i informacja  

o aktualnym składzie klubu,  są załącznikami  do protokołu. 

Nie zadano pytań.  

 

5. Informacje burmistrza z działalności międzysesyjnej: 

Burmistrz Przemysław Pacholski poinformował, że wypowiedział umowę o pracę 

komendantowi Straży Miejskiej w Kórniku. Burmistrz wyjaśnił, że zgodził się z opinią 

powołanej przez niego komisji, która rozpatrując skargę na komendanta jednoznacznie 

stwierdziła naruszenie zasad kodeksu pracy i regulaminu UMiG Kórnik. Komisja 

zarekomendowała rozwiązanie umowy. 

Burmistrz podkreślił, że bardzo ważnym punktem w jego sprawozdaniu jest informacja  

o podpisaniu umowy pożyczki na budowę kanalizacji sanitarnej w Czmoniu (p.4.). 

Na zakończenie swojej wypowiedzi burmistrz Przemysław Pacholski poinformował,  

że na lutową sesję przedstawi radnym propozycję zwiększenia środków na projekt 

trzeciego budynku kompleksu KCRiS Oaza oraz parkingu. Burmistrz przypomniał,  

że podczas budowania centrum, mimo planów, trzeci obiekt nie powstał. Środki  
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na zadanie są zapisane w tegorocznym budżecie, ale z uwagi na zmianę przepisów 

dotyczących obronności i konieczność budowania schronów w nowopowstałych 

budynkach publicznych, projekt obiektu trzeba opracować od nowa. Burmistrz wskazał, 

że nowy obiekt zajmie część obecnych miejsc parkingowych, dlatego zaproponował 

budowę dwukondygnacyjnego parkingu, którego dolny poziom także będzie pełnił 

funkcję schronu. Następnie burmistrz poinformował, że na budowę schronów można 

pozyskać 90-100% dofinansowanie. W przypadku nie pozyskania środków budowa 

parkingu zostałaby rozłożona na kolejne lata, z uwagi na znaczne koszty.   

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły omówił najistotniejsze punkty ze sprawozdania  

z działalności międzysesyjnej (dokument załączony do protokołu). 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska pogratulowała pozyskania środków 

zewnętrznych (p.17.). 

Radny Adam Zydroń odniósł się do punktu 16., spotkania sądu konkursowego  

ds. projektu SP nr 3 w Kórniku – Bninie. Wskazał, że wg informacji stanowiącej 

odpowiedź na jego interpelację w sprawie budowy szkoły terminy z harmonogramu prac 

przesunęły się o około 3 miesiące. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak potwierdził. 

Powiedział, że koncepcje mają być składane do maja br. Z autorem wybranej propozycji 

zostanie podpisana umowa na sporządzenie dokumentacji projektowej. 

Radny Adam Zydroń zadał także pytanie do informacji nt. budowy dwupoziomowego 

parkingu. Zapytał, czy wniosek o dofinansowanie został złożony. Wiceburmistrz 

odpowiedział, że urząd pracuje nad dokumentacją techniczną i będzie gotowy  

do złożenia wniosku, gdy tylko wejdą w życie przepisy wykonawcze. 

 

Do obradujących dołączył radny Maciej Brylewski. 

Od tego momentu w sesji uczestniczyło 20 radnych. 

 

Radny Adam Zydroń przypomniał, że podczas posiedzenia K.IRiPP 23.01.2025 roku 

starosta Jan Grabkowski mówił o planach budowy szkoły ponadpodstawowej w Kórniku 

– Bninie. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział, że starostwo chce wybudować 

nową szkołę, ponieważ obecna siedziba nie może być rozbudowana. 
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5a) Sprawozdanie z wykonania przetargów: 

Sprawozdanie, będące załącznikiem do protokołu, odczytała sekretarz Iwona Pawłowicz 

– Napieralska. 

Nie zadano pytań.  

  

5b) Sprawozdanie z pozyskiwania środków pozabudżetowych: 

Sprawozdanie jest załącznikiem do protokołu.  

Nie podjęto dyskusji. 

 

5d) Sprawozdanie z prac Komisji Bezpieczeństwa: 

W okresie międzysesyjnym KBRD nie przyjęła protokołu. 

  

6. Sprawozdania Komisji Rady 

6a) Roczne sprawozdanie Komisji Skarg Wniosków i Petycji z działań podjętych w 2024 

roku: 

Sprawozdanie, będące załącznikiem do protokołu, przedstawił przewodniczący komisji 

radny Sebastian Stein. 

 

6b) Roczne sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z prac podjętych w 2024 roku: 

Sprawozdanie, będące załącznikiem do protokołu, przedstawił przewodniczący komisji 

radny Jerzy Walczyk. 

 

6c) Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 rok oraz przedstawienie planów 

pracy pozostałych komisji: 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jerzy walczyk przedstawił projekt uchwały 

(załącznik do protokołu). 

Głosowano w sprawie: 

planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

Uchwała nr X/145/2025 

 

Plany pracy pozostałych komisji są załącznikami do protokołu. 

Nie zadano pytań. 

 

6d) Sprawozdania komisji z prac podjętych w okresie międzysesyjnym: 

Sprawozdania są załącznikami do protokołu. 

Nie podjęto dyskusji. 

  

7. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących sprawach: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

  

7a) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra 

Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody Wielkopolskiego  

o zniesienie urzędowych nazw miejscowości: Huby-część Dachowa, Nowina-część wsi 

Dachowa, Fisierek-część wsi Kamionki, Huby Konarskie-część wsi Konarskie, Pole-

część wsi Konarskie, Huby-część wsi Runowo, Biały Domek-część wsi Skrzynki, Domki-

część wsi Skrzynki, Folwark-część wsi Skrzynki, Pole-część wsi Skrzynki: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji  

za pośrednictwem Wojewody Wielkopolskiego o zniesienie urzędowych nazw 

miejscowości: Huby-część Dachowa, Nowina-część wsi Dachowa, Fisierek-część wsi 
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Kamionki, Huby Konarskie-część wsi Konarskie, Pole-część wsi Konarskie, Huby-część 

wsi Runowo, Biały Domek-część wsi Skrzynki, Domki-część wsi Skrzynki, Folwark-

część wsi Skrzynki, Pole-część wsi Skrzynki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

Uchwała nr X/146/2025 

  

7b) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, 

energię elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta i Gminy Kórnik”: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

„Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe  

dla Miasta i Gminy Kórnik”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 
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NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

Uchwała nr X/147/2025 

  

7c) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Aneksu nr 10 do porozumienia 

międzygminnego z Gminą Środa Wielkopolska na realizację zadania publicznego 

w zakresie organizacji publicznego transportu zbiorowego wraz z dowozem uczniów  

do szkół: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

Aneksu nr 10 do porozumienia międzygminnego z Gminą Środa Wielkopolska  

na realizację zadania publicznego w zakresie organizacji publicznego transportu 

zbiorowego wraz z dowozem uczniów do szkół. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

Uchwała nr X/148/2025 

 

7d) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie  

od obowiązku przetargowego i oddania w użyczenie nieruchomości zabudowanej 

położonej w Kórniku, obręb Bnin: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 
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wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i oddania w użyczenie 

nieruchomości zabudowanej położonej w Kórniku, obręb Bnin. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

Uchwała nr X/149/2025 

 

7e) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości 

położonej w obrębie Borówiec gmina Kórnik: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

nieodpłatnego przejęcia nieruchomości położonej w obrębie Borówiec gmina Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 



PROJEKT 
 

13 
 

Uchwała nr X/150/2025 

 

7f)Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Kamionki: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Kamionki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena 

Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sebastian Stein 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

Uchwała nr X/151/2025 

 

7g)Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Dachowa: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Dachowa. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 
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Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Fieduk 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

Uchwała nr X/152/2025 

 

7h) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla oczyszczalni ścieków  

w Borówcu, gmina Kórnik: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla oczyszczalni ścieków w Borówcu, gmina Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

Uchwała nr X/153/2025 
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7i) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego we wsi Koninko, w rejonie ulicy 

Drukarskiej, Dziennikarskiej i Telewizyjnej, gmina Kórnik: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

we wsi Koninko, w rejonie ulicy Drukarskiej, Dziennikarskiej i Telewizyjnej, gmina Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

Uchwała nr X/154/2025 

  

7j)Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie węzła drogowego 

Kórnik Południe, dla wyznaczenia lokalizacji cmentarza, obręb Dziećmierowo, gmina 

Kórnik: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

w rejonie węzła drogowego Kórnik Południe, dla wyznaczenia lokalizacji cmentarza, 

obręb Dziećmierowo, gmina Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

Uchwała nr X/155/2025 

  

7k) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w składach osobowych komisji 

Rady Miasta i Gminy Kórnik: 

Nie podjęto dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 

zmian w składach osobowych komisji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

Uchwała nr X/156/2025 
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8. Interpelacje: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

Interpelacje złożyli radni: 

- Dorota Łuczak w sprawie oczyszczenia rzeki Głuszynki, 

- Andrzej Surdyk w sprawie infrastruktury sportowej w Robakowie, 

- Marta Kowalczyk w sprawie słupków na ul. Pisarskiej w Koninku, 

- Jerzy Walczyk i Jarosław Janowski w sprawach reaktywacji Zespołu ds. budowy 

ścieżek pieszo-rowerowych na terenie gminy Kórnik oraz ścieżki pieszo-rowerowej– 

ulice Deszczowa i Spółdzielcza w Borówcu, 

- Jerzy Walczyk i Sebastian Stein w sprawie pozyskania gruntów pod budowę świetlicy  

w Kamionkach, 

- Jerzy Walczyk w sprawach aktualizacji stron internetowych sołectw gminy Kórnik, 

pozyskania gruntów u zbiegu ulic Kamiennej, Poznańskiej i Spokojnej w Kamionkach 

oraz budowy ścieżki pieszo-rowerowej w ulicy Krzemiennej w Kamionkach, 

- Wojciech Fieduk w sprawie budowy ulic Tęczowej i Klonowej w Dachowie, 

- Adam Zydroń w sprawach weryfikacji danych z ewidencji gruntów oraz zbiórki odzieży, 

- Jarosław Janowski w sprawach kalendarium wydarzeń sportowych oraz parkingu  

przy stacji PKP Gądki, 

- Anna Maria Andrzejewska w sprawie mapy hydrantów podziemnych, 

- Magdalena Pawlaczyk w sprawie remontu dziedzińca przy ul. Prowent w Kórniku, 

- Helena Świdurska i Dorota Łuczak w sprawie domu kultury w Kamionkach. 

 

9. Zapytania: 

Radny Jerzy Walczyk zapytał, czy w dniu bieżącego posiedzenia prowadzone  

były prace na ścieżce pieszo – rowerowej od ul. Mieczewskiej do ul. Leśny Zakątek  

w Kamionkach. Radny zauważył, że mieszkańcy sami pokryli koszty budowy 

nawierzchni i pokrywają koszty jej utrzymania, tymczasem ciąg komunikacyjny  

jest niszczony przez ciężkie pojazdy wyjeżdżające z placu budowy przy ul. Iglastej  

i brudzone przez użytkowników sąsiednich dróg. 

Radny Robert Maliński zapytał, na jakim etapie jest przebudowa ul. Dworcowej   

w Robakowie, czy zostało wszczęte postępowanie o wydanie decyzji ZRID. Zastępca 
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kierownika Wydziału Inwestycji UMiG Kórnik Joanna Ogierman powiedziała, że został 

złożony ponowny wniosek o wydanie decyzji, który uwzględnia uwagi instytucji 

opiniujących. 

Radna Danuta Paluszkiewicz zwróciła uwagę na problem z pojemnikami na śmieci  

na parkingu przy cmentarzu w Kórniku. Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział,  

że wypracuje rozwiązanie problemu z proboszczem parafii. 

Radna Marta Kowalczyk zapytała o prace nad budową nowego kompleksu boisk  

w Kamionkach. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział, że dokumentacja  

jest w trakcie przygotowywania. Zauważył, że pojawiła się możliwość pozyskania 

dofinansowania. Decyzja o ogłoszeniu przetargu zostanie podjęta w lutym br.  

Radna Małgorzata Skrzypczak zapytała kiedy i jakie działania zostaną podjęte w celu 

oczyszczenia drogi Kromolice – Runowo. Drugie pytanie radnej dotyczyło zbiórki folii  

i opon rolniczych. Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa UMiG Kórnik 

Sławomir Zakrzewski powiedział, że wycinka zieleni wzdłuż drogi Kromolice – Runowo 

obejmuje duży zakres prac. Z uwagi na rodzaj roślinności, brak możliwości pozyskania 

drewna, wykonawcy niechętnie zgłaszają się do realizacji zadania. Prace mają  

być podjęte we właściwych warunkach pogodowych. Odnośnie zbiórki folii kierownik 

powiedział, że akcja zostanie uruchomiona, gdy tylko będzie to możliwe z uwagi  

na przepisy dotyczące pomocy de minimis oraz możliwość pozyskania dofinansowania.  

W sprawie zbiórki opon wskazał, że dotąd nie było programu, który umożliwiałby 

przeprowadzenie takiego zadania. Radny Jerzy Rozmiarek powiedział, że rolnicy  

są zainteresowani przeprowadzeniem zbiórek. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły wyjaśnił 

zasady pomocy de minimis.  

Radna Helena Świdurska, w nawiązaniu do interpelacji radnego Adama Zydronia  

nt. zbiórki odzieży, poprosiła o wyliczenie kosztów i podanie kwoty wzrostu opłaty  

dla mieszkańców. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły powiedział, że zbiórka kolejnej frakcji 

wiąże się ze zwiększeniem liczby pokonywanych kilometrów o około 30%. Podkreślił,  

że urzędnicy przygotowując przetarg na odbiór odpadów komunalnych w zeszłym roku 

pracowali na przepisach sprzed 1.01.2025. Radny Adam Zydroń zgodził się z radną 

Heleną Świdruską, że koszty rozwiązań trzeba skalkulować. Burmistrz Przemysław 

Pacholski wskazał, że forum do dyskusji nt. odbioru odpadów jest posiedzenie K.ROŚ. 
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Dodał, że jest przeciwny ustawianiu pojemników na zużytą odzież w miejscach 

ogólnodostępnych, ponieważ wrzucane są tam wszelkiego rodzaju odpady. Zebrani 

podali różne propozycje rozwiązania tematu.   

Radny Wojciech Fieduk zapytał na jakim etapie jest zmiana organizacji ruchu 

drogowego ul. Szerokiej w Robakowie. Kierownik Wydziału Eksploatacji Infrastruktury 

Technicznej UMiG Kórnik Anna Borowiak powiedziała, że projekt jest uzgadniany  

w starostwie. Obecnie projektant odnosi się do siedmiu uwag.  

Radny Adam Lewandowski zapytał kiedy będą realizowane inwestycje drogowe  

w Kórniku (ulice: 20 Października, Dworcowa, Stodolna). Wiceburmistrz Bronisław 

Dominiak powiedział, że w najbliższym czasie powinny się zakończyć prace projektowe  

i przetarg będzie mógł być ogłoszony w drugiej połowie 2025 roku. Przypomniał,  

że działania będą skoordynowane z pracami Aquanet S.A.  

Radny Sebastian Stein zapytał na jakim etapie są prace dotyczące parku linowego  

w Kamionkach. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak odpowiedział, że opracowana 

została dokumentacja projektowa, zostanie ogłoszony przetarg tak, by infrastruktura 

została oddana na 1.06.2025 roku. 

Radny Adam Zydroń zapytał o montaż urządzenia do pomiaru prędkości  

na ul. Błażejewskiej w Kórniku – Bninie. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak wyjaśnił,  

że gmina podjęła rozmowy z ZDP w sprawie montażu znaku w ramach środków  

na utrzymanie dróg powiatowych, jednak nie uzyskano zgody. Kierownik Anna Borowiak 

dodała, że w najbliższych dniach projektant ma wystąpić o wydanie warunków 

podłączenia urządzenia do oświetlenia ulicznego. Po uzyskaniu zgody zostanie 

opracowana dokumentacja, a urządzenie zamontowane. Radny zapytał również  

o modernizację boiska przy ul. Piaskowej w Kórniku – Bninie. Wiceburmistrz powiedział, 

że etap przygotowań jest zakończony. Urzędnicy rozpatrują możliwości pozyskania 

dofinansowania. Radny przekazał pytanie mieszkańców o uruchomienie sygnalizacji 

świetlnej na skrzyżowaniu przy wyjeździe z Kórnika – Bnina na obwodnicę. 

Wiceburmistrz wskazał, że ZDW nie uzyskał jeszcze pozwolenia na użytkowanie 

instalacji. 
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10. Wnioski radnych: 

Wnioski złożone pisemnie przez radnych: 

- Andrzeja Surdyka w sprawie placu zabaw w Robakowie – osiedlu, 

- Danutę Paluszkiewicz w sprawie chodnika przy ul. Młyńskiej w Kórniku 

są załącznikiem do protokołu. 

Radny Piotr Szczepaniak zawnioskował o sprzątnięcie terenów wzdłuż dojazdu  

do siedzib firm  w rejonie Gądek, Koninka. Podkreślił, że śmieci leżą także na polach. 

Kierownik Anna Borowiak powiedziała, że zamiatarki nie są używane na drogach 

gruntowych. Zapewniła, że ciągi komunikacyjne zostaną posprzątane w zakresie pasa 

drogowego 

 

11. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych: 

Dokumenty są załączone do protokołu. 

Nie zgłoszono uwag. 

 

12. Wolne głosy i wnioski. Informacje: 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły poinformował, że w posiedzeniu K.IRiPP 23.01.2025 

roku uczestniczyli Starosta i Wicestarosta Poznański, przedstawiciele ZDP, 

wykonawców oraz obecni i byli reprezentanci gminy w samorządach powiatowym  

i wojewódzkim. Rozmawiano nt. inwestycji drogowych. Radny Adam Zydroń, 

przewodniczący K.IRiPP oświadczył, że szczegółowe informacje nt. wspomnianego 

posiedzenia znajdują się w sprawozdaniu z prac komisji w okresie międzysesyjnym 

(punkt 6d bieżącego porządku obrad). Radny przypomniał, że zgodnie z ustaleniami, 

sprawozdania nie są odczytywane. Zaproponował, by w przypadku bardzo ważnych 

informacji dopuścić możliwość przedstawienia sprawozdania. Z sugestią zgodziła  

się przewodnicząca RMiG Kórnik Anna Maria Andrzejewska. 

 

Mieszkaniec Dachowy odnosząc się do dyskusji nt. odbioru odzieży (strona  

18 bieżącego protokołu) zaproponował nawiązanie współpracy z firmą, która potrzebuje 

tego rodzaju odpadów do działalności. Następnie zapytał na jakim etapie jest wykup 

dróg prywatnych przez gminę. Oświadczył, że jeśli burmistrz nie dotrzyma słowa  
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w sprawie wykupu, podejmie działania w celu zorganizowania referendum o odwołaniu 

władz. Radna Danuta Paluszkiewicz zapytała jak długo mieszkaniec żyje w gminie 

Kórnik. Zainteresowany odpowiedział, że 5 lat. Nastąpiła wymiana opinii. Kolejne tematy 

poruszone przez występującego dotyczyły bezpieczeństwa w MiG Kórnik – zwrócił 

uwagę na liczbę policjantów oraz dojazdu szkół – zaznaczył, że dzieciom trudno  

jest dojechać na hulajnogach po drodze gruntowej do SP Robakowo. Mieszkaniec 

poruszył także kwestię bieżącego utrzymania dróg i dokończenia budowy drogi 

kórnickiej, przy której są wybudowane hale. Zauważył, że wybudowana jest tylko główna 

część ciągu komunikacyjnego. Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska negatywnie 

oceniła formę wypowiedzi mieszkańca. Burmistrz Przemysław Pacholski wyjaśnił,  

że kwestia wykupu dróg w rejonie Os. Tygrysiego w Dachowie jest skomplikowana  

z uwagi na obciążenie nieruchomości hipoteką. Poinformował, że RMiG Kórnik 

podejmuje działania w celu ustalenia harmonogramu wykupu dróg prywatnych. 

Odnosząc się do zapowiedzi nt. referendum burmistrz potwierdził, że mieszkańcy mają 

takie prawo. W sprawie budowy brakujących odcinków dróg prowadzących do hal 

magazynowych burmistrz wyjaśnił, że przedstawiciele gminy nie mogą zmusić 

inwestorów do wykonania prac. Jeśli dany podmiot kupił grunt, na którym obowiązuje 

mpzp, występuje do starostwa o pozwolenie na budowę. Gmina nie ma informacji  

nt. planów. Burmistrz podkreślił, że wyniki prowadzonych rozmów, a w konsekwencji 

budowa dróg przez inwestorów, to duży sukces włodarzy gminy. Zaznaczył, że budowa 

dróg z budżetu gminy jest realizowana stopniowo. Burmistrz podkreślił, że uchwały 

planistyczne przyjmowane są w celu uporządkowania przestrzeni, rozdzielenia funkcji 

wykorzystania terenu, by w przyszłości możliwa była budowa właściwej infrastruktury. 

Radny Adam Zydroń zaprosił mieszkańca na kolejne posiedzenie K.IRiPP, które 

odbędzie się 20.02.2025 roku. 

 

Przewodnicząca RMiG Kórnik ogłosiła, że następna sesja zostanie zwołana  

na 26 lutego 2025 roku, godzinę 14:00, posiedzenia komisji odbędą się 18 i 20 lutego br. 
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13. Zakończenie sesji: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska 

zakończyła X Sesję Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

            Przewodnicząca 

    Rady Miasta i Gminy Kórnik 

     /-/ Anna Maria Andrzejewska 

Protokołowała Helena Cyranik 


